
Van: "Mark Jongeneel" 
Datum: 27 september 2018 om 12:14:52 
Onderwerp: Artikel 39 vragen: Asielzoekers krijgen geen voorrang meer op sociale 
huurwoninngen  

Op de Telegraafsite staat heden morgen dit bericht: Castricum: asielzoekers krijgen geen 
voorrang meer. https://www.telegraaf.nl/nieuws/2606799/castricum-asielzoekers-krijgen-
geen-voorrang-meer?utm_source=twitter&utm_medium=referral&utm_campaign=twitterfeed 
 
 
Vraag 1. Bent u bekend met dit nieuws?   
Vraag 2. Vindt het college dat de gemeente Sliedrecht dezelfde weg moet gaan bewandelen 
als de gemeente Castricum?   
Vraag 3. Zo niet, waarom niet?   
Vraag 4. Wat vindt het college van deze beleidskeuze van de gemeente Castricum?   
Vraag 5. Steunt het college de Castricumse wethouder Paul Slettenhaar (VVD) om van de 
boete (1500 euro per maand per migrant) af te komen voor het niet huisvesten van 
statushouders?  
Vraag 6. Zo niet, waarom niet? 
Vraag 7. Wanneer stopt de gemeente Sliedrecht met versnelde toewijzing van huurhuizen aan 
economische vluchtelingen? 
 
Alvast bedankt voor de beantwoording van onze vragen.  
  
Met vriendelijke groet,  
 
Mark Jongeneel  
 

 
 
Fractievoorzitter Slydregt.NU 
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